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Απόσπασμα της 

Αριθμ. Συνεδρίασης:   7 / 07-04-2021

Αριθμ. Απόφασης:       86 / 2021

 
ΘΕΜΑ: Συζήτηση - ενημέρωση και υποβολή προτάσεων σχετικά με το σχέδιο νόμου του

Υπουργείου Εσωτερικών περί τροποποίησης του νομοσχεδίου που αφορά την
Τοπική Αυτοδιοίκηση για τη εκλογή Δημοτικών και Περιφερειακών Αρχών.

  
   Στις Σέρρες και στο Δημ. Κατάστημα, σήμερα την 7η του μηνός ΑΠΡΙΛΙΟΥ του έτους 
2021, ημέρα της εβδομάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 19:00, έλαβε χώρα τακτική δια 

τηλεδιάσκεψης συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Σερρών, σύμφωνα με το άρθρο 10

της από 11-03-2020 πράξης Νομοθετικού περιεχομένου (μέτρα αποφυγής της διάδοσης 

του Κορωναϊού COVID – 19) (ΦΕΚ Α' 55/11-03-2020), της υπ’ αριθμ. 18318/13-03-2020 
εγκυκλίου του Υπουργείου Εσωτερικών και του υπ’ αριθμ. 32150/27-10-2020 εγγράφου του 
κ. Δημάρχου Σερρών, κατόπιν της αριθμ. 7/02-04-2021 έγγραφης πρόσκλησης του Προέδρου
του Δημοτικού Συμβουλίου, που εστάλη ηλεκτρονικά στον κάθε σύμβουλο, σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 74 του Ν. 4555/2018 (ΦΕΚ 133/19-07-2018 τ.Α’) «Πρόγραμμα 
Κλεισθένης I». 
  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, σύμφωνα με τις διατάξεις της 
παρ. 2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδομένου ότι σε σύνολο 41 Δημοτικών 
Συμβούλων, παρόντες (συνδεδεμένοι) ήταν 36, δηλαδή:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:

Κατιρτζόγλου Βασίλειος (Πρόεδρος Δ.Σ.)
Γάτσιος Αθανάσιος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.) Μπουρβάνης Ζαχαρίας
Μερετούδης Δημήτριος (Γραμματέας Δ.Σ.) Νυχτοπάτης Γεώργιος
Αραμπατζής Θεόδωρος Παλάζη - Τσοχατζίδη Χρυσάνθη

Πάνου Σωτηρία
Γεωργούλας Αντώνιος Παπαβασιλείου Βασίλειος
Γκότσης Ηλίας Παπαφωτίου Αριάδνη
Δεσποτίδης Ιωάννης Ρίζος Σάββας
Δινάκης Κωνσταντίνος Σιαμάγκας Δημήτριος

Ταΐρης Γεώργιος
Δρίγκα Χρυσούλα Τερζής Βασίλειος
Ηλιοπούλου Σταλακτή Τουρτούρας Ιωάννης
Ιλανίδου - Βίλλιου Δέσποινα Φαρμάκης Παύλος
Καδής Γεώργιος Φωτιάδης Γεώργιος

Φωτιάδης Στέφανος
Καρακολίδης Παναγιώτης Χαλκιόπουλος Αλέξανδρος
Καρασουλτάνη - Σιάκκα Χρυσούλα Χαραλαμπίδου Παρθένα
Καρυπίδης Παύλος Χατζηδημητρίου Ιωάννης
Ματθαίου Γεώργιος Χράπας Παντελής
Μητλιάγκα Βαρβάρα

Μισιρλής Σπυρίδων
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ΑΠΟΝΤΕΣ:  1.  Γάτσιος  Ιωάννης,  2.  Δούκας  Γεώργιος,  3.  Καλώτα  Παναγιώτα,  4.
Μιχτσόγλου Δημήτριος, 5. Χρυσανθίδης Βασίλειος.

   Οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Τοπικών και Δημοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν
σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 74 του Ν. 4555/2018 και παρόντες
(συνδεδεμένοι) ήταν οι κ.κ. Ρίζος Γεώργιος Πρόεδρος της Τ.Κ. Σερρών, Βαφειάδης
Μιχαήλ  Πρόεδρος  της  Τ.Κ.  Σκουτάρεως,  Βέλλιος  Στέργιος  Πρόεδρος  της  Τ.Κ.
Μητρουσίου, Παπανδρέου Αθανάσιος Πρόεδρος της Τ.Κ. Οινούσας (Χιονοχωρίου)
και Στοϊκούδης Χρήστος Πρόεδρος της Τ.Κ. Κωνσταντινάτου.  

  Ο Πρόεδρος  του Δ.Σ.,  μετά την  διαπίστωση  απαρτίας,  κήρυξε  την  έναρξη του
Δημοτικού  Συμβουλίου,  στην  οποία  ήταν  παρών  (συνδεδεμένος)  ο  Δήμαρχος  κ.
Χρυσάφης  Αλέξανδρος,  που  κλήθηκε  σύμφωνα  με  τις  διατάξεις  της  παρ.  6  του
άρθρου 74 του Ν. 4555/2018.   

• Οι Δημ. Σύμβουλοι κ.κ.  Καδής Γεώργιος,  Μερετούδης Δημήτριος,  Μπουρβάνης
Ζαχαρίας,  Χατζηδημητρίου  Ιωάννης  και  Χράπας  Παντελής,  προσήλθαν  κατά  τη
διάρκεια συζήτησης του θέματος.  

  Το Δημοτικό Συμβούλιο στην παραπάνω συνεδρίασή του, στο μοναδικό θέμα της
ημερήσιας διάταξης, ύστερα από: 

α) την  εισήγηση  του  κ.  Δημάρχου  σχετικά  με  το  σχέδιο  νόμου  του  Υπουργείου
Εσωτερικών περί τροποποίησης του νομοσχεδίου που αφορά την Τοπική Αυτοδιοίκηση
για τη εκλογή Δημοτικών και Περιφερειακών Αρχών.
   Ο κ. Δήμαρχος τοποθετούμενος ενημέρωσε το Σώμα για τις απόψεις της Κ.Ε.Δ.Ε,
τονίζοντας ότι αυτές είναι και οι απόψεις της παράταξής του.
Ειδικότερα τόνισε:
  « Η Τοπική Αυτοδιοίκηση είναι από τους βασικότερους πυλώνες της κοινωνίας,
είναι ο κυριότερος μοχλός συμμαχίας με τους πολίτες.
Ως παράταξη στην επικείμενη τροπολογία της Νομοθεσίας που αφορά την Τοπική
Αυτοδιοίκηση δηλώνουμε:
- Υπέρ της κατάργησης της απλής αναλογικής.
- Υπέρ της εκλογής του Δημάρχου από την πρώτη Κυριακή με το ποσοστό του 43%.
- Όχι στη μείωση των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου.
-  Ναι  στο  ενιαίο  ψηφοδέλτιο,  στο  ίδιο  ψηφοδέλτιο  οι  Δημοτικοί  και  οι  Τοπικοί
Σύμβουλοι της ίδιας παράταξης.
- Όχι στην κατάργηση των κοινοτήτων με πληθυσμό έως 300 ατόμων  
- Όχι στην εκλογή των Προέδρων των Τοπικών Κοινοτήτων από τον συνδυασμό του
Δημάρχου αλλά να εκλέγεται  από την πλειοψηφία κατά την εκλογική διαδικασία.
Πρόεδρος  να είναι αυτός που συγκεντρώνει την πλειοψηφία των ψήφων.
- Όχι στη μικρότερη ποσόστωση των  γυναικών. 
- Όχι στην κατάργηση των τοπικών Συμβουλίων στην έδρα του Δήμου.
Η θέση της παράταξής μας είναι ταυτόσημη με την πλειοψηφία των απόψεων της
ΚΕΔΕ και συμφωνούμε με τις τοποθετήσεις-απόψεις των προέδρων των Κοινοτήτων
του Δήμου μας».

β) την υπ’ αριθμ. 4/2021 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου της Κοινότητας Σερρών,
σύμφωνα με την οποία διατυπώθηκαν τα παρακάτω:
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  « Η Κοινότητα, πυρήνας της Ελληνικής κοινωνίας, θεσμός της Τοπικής Αυτοδιοίκη-
σης Α΄ βαθμού, αποτελεί διαχρονικά την ραχοκοκαλιά της Ελλάδας. Ο θεσμός που
βρίσκεται στην πρώτη γραμμή της καθημερινότητας του πολίτη, είναι ο θεσμός του
Συμβουλίου  της  Κοινότητας.  Καθημερινά  Πρόεδροι  και  Κοινοτικοί  Σύμβουλοι
διαχειρίζονται όλο το φάσμα των αρμοδιοτήτων, στεκούμενοι δίπλα στις ανάγκες των
συμπολιτών τους.
   Ως αιρετοί σύμβουλοι της τοπικής αυτοδιοίκησης Α’ βαθμού, σεβόμενοι το θεσμό
τον οποίο υπηρετούμε και τους συμπολίτες μας, ζητούμε:
1. Συμμετοχή στην αναδιαμόρφωση του νομοσχεδίου.
2. Αποφασιστικές αρμοδιότητες και πόρους για τις Κοινότητες.
3. Μη κατάργηση των Συμβουλίων Κοινότητας στις έδρες των Δήμων.
4.  Αύξηση  του  αριθμού  των  εδρών  των  Συμβουλίων  Κοινότητας  στις  έδρες  των
Δήμων.
5. Ξεκάθαρο θεσμικό πλαίσιο για τη λειτουργία των επιπέδων της αυτοδιοίκησης.
6. Θεσμική εκπροσώπηση των Κοινοτήτων σε Κ.Ε.Δ.Ε και Π.Ε.Δ.
  Οι  Κοινότητες  σε  κάθε  γωνιά  της  Ελλάδας  λειτουργούν  από  την  αρχή  του
Ελληνικού κράτους ως κύτταρα Δημοκρατίας, θεματοφύλακες των Δήμων, εργαλεία
του  Δήμου  για  τη  βελτίωση  της  καθημερινότητας  και  πηγές  εθελοντισμού  και
ενεργοποίησης  των  πολιτών.  Είμαστε  ο  σύνδεσμος  για  την  ανάκτηση  της
εμπιστοσύνης των πολιτών προς το κράτος και γι’ αυτό ζητούμε την εμπιστοσύνη της
Πολιτείας, όπως μας την έδωσαν οι πολίτες μέσα από τις Δημοκρατικές διαδικασίες
των εκλογών».

γ) Τις προτάσεις – τοποθετήσεις των Προέδρων των Τ.Κ. του Δήμου Σερρών, που
έχουν ως εξής: 
  « Ως αιρετοί σύμβουλοι της τοπικής αυτοδιοίκησης Α’ βαθμού, σεβόμενοι το θεσμό
τον οποίο υπηρετούμε και τους συμπολίτες μας, ζητάμε:
1. Συμμετοχή στην επαναδιαμόρφωση του νομοσχεδίου.
2. Αρμοδιότητες αποφασιστικού χαρακτήρα και πόρους για τις Κοινότητες.
3. Ανεξάρτητη κάλπη για την ανάδειξη των Συμβουλίων Κοινότητας.
4. Ξεκάθαρο θεσμικό πλαίσιο για τη λειτουργία των επιπέδων της αυτοδιοίκησης.
5. Καθορισμός αμοιβής Προέδρων Τοπικών Κοινοτήτων. 
6. Τριμελή τοπικά συμβούλια σε κοινότητα από 300 κατοίκους και πάνω.
7. Καθορισμός Προέδρου και όχι εκπρόσωπος σε Κοινότητα κάτω των 300 κατοίκων.
  Οι  Κοινότητες  σε  κάθε  γωνιά  της  Ελλάδας  λειτουργούν  από  την  αρχή  του
Ελληνικού  κράτους  ως  κύτταρα  Δημοκρατίας,  θεματοφύλακες  της  ελληνικής
υπαίθρου,  εργαλεία  του  Δήμου  για  τη  βελτίωση  της  καθημερινότητας,  πηγές
εθελοντισμού  και  ενεργοποίησης  των  πολιτών.  Είμαστε  ο  σύνδεσμος  δημότη  και
διοίκησης. Ζητούμε την εμπιστοσύνη της Πολιτείας, όπως μας την έδωσαν οι πολίτες
μέσα από τις Δημοκρατικές Αρχές.
  Τέλος παρακαλούνται οι Αξιότιμοι κύριοι και κυρίες βουλευτές του Νομού αλλά και
της  υπόλοιπης  Ελλάδος  να  πάρουν  θέση  και  να  στηρίξουν  τα  αιτήματα  των
Προέδρων.
   Είναι γνωστό μάλιστα ότι πολλοί από τους βουλευτές προέρχονται από την επαρχία
και ξέρουν πραγματικά τι συμβαίνει στις τοπικές κοινωνίες που αργοπεθαίνουν και
αυτό συμβαίνει από την αδιαφορία του κράτους και την υποβάθμιση του θεσμού της
Κοινότητας ».
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δ) Την τοποθέτηση - θέσεις του επικεφαλής της παράταξης ΣΕΡΡ.Α.Σ. κ. Στέφανου
Φωτιάδη, που έχουν ως εξής:
 Το κείμενο της Κ.Ε.Δ.Ε σε αρκετά σημεία είναι σωστό καθώς και το κείμενο των
προέδρων των τοπικών κοινοτήτων είναι πλήρες.
-  Όσον  αφορά  το  ποσοστό  του  43%  δεν  είναι  προς  το  όφελος  της  τοπικής
Δημοκρατίας.  ο  δήμαρχος  θα  πρέπει  να  έχει  το  50% +  1  όπως  ορίζεται  από  το
Σύνταγμα.
- Όχι στη μείωση του ποσοστού των δημοτικών συμβούλων. Ο μεγάλος αριθμός των
δημοτικών συμβούλων θα πρέπει να είναι ζητούμενο για να υπάρχει πολυφωνία, να
υπάρχει άμεση δημοκρατία.
- Όχι στη μείωση της ποσόστωσης των γυναικών.
- Όχι στην αύξηση των παραβόλων υποψηφιότητας . 
-  Ναι  στην   απλή  αναλογική.  Η  απλή  αναλογική  ήταν  η  αναγκαιότητα  για  να
δημιουργηθεί η κουλτούρα της συνεργασίας της ανεκτικότητας της σύνθεσης και της
συμμετοχής.  Τα  όποια  προβλήματα  εμφανίστηκαν  κατά  την  εφαρμογή  της  θα
μπορούσαν να λυθούν με ποιο λειτουργικό και αναλογικό τρόπο Κυβερνησιμότητας.
“ Θα μπορούσα να χρησιμοποιήσω” επισήμανε “τον μη  δόκιμο όρο Διοικησιμότητα.
Η διοικησιμότητα θα μπορούσε να εξασφαλιστεί μέσα από  συνθέσεις λογικές που
δημιουργούν ένα περιβάλλον ανεκτικότητας και  σύνθεσης. Χρειάζεται σεβασμός σε
κάθε κύτταρο που δημιουργείται με Δημοκρατική διαδικασία. Η λογική σε ποσοστά
42 % και 43% ενισχυμένης πλειοψηφίας θεωρούμε ότι είναι αρπαγή, κλοπή έως και
διοικητική βαρβαρότητα.”
- Ο πρόεδρος  θα πρέπει να είναι από την τοπική πλειοψηφία. Είναι πρόκληση να μην
είναι σεβαστή η  τοπική πλειοψηφία.
Τόνισε  ακόμη  ότι  στη  δημοκρατία  δεν  υπάρχουν  αδιέξοδα.  Τα  προβλήματα  της
Δημοκρατίας  λύνονται  με  περισσότερη  δημοκρατία  σύμφωνα  με  τη  ρήση  του
Κωνσταντίνου Μητσοτάκη η οποία ειπώθηκε το 1991 συμπληρώνοντας  τι   ρήση,
“και  όχι  με  υπέρ  συγκεντρωτισμό  ή  ακύρωση  της  συμμετοχής”.  Εάν  υπάρχουν
προβλήματα  στο  δημοτικό  συμβούλιο  θα  έπρεπε  να  ενισχύσουν  περισσότερο  τη
δημοκρατία  τη  συμμετοχή  των  πολιτών  και  να  δημιουργήσουν  ένα  περιβάλλον
συνεργασίας στο δημοτικό συμβούλιο. 
Δεν θα έπρεπε να έρθει το νομοσχέδιο στη βουλή για ψήφιση τόσο γρήγορα. Το άλλο
μοντέλο  το  είδαμε  επεσήμανε  καθώς  μέσα από  αυτό  εκπορεύονται  συμπεριφορές
έπαρσης,  αυταρέσκειας,  θράσους,   εγωισμού,  κακοδιαχείρισης,   που  δημιουργούν
εντάσεις  και  υποψίες.  ‘Οταν  τα  πράγματα  είναι  ξεκάθαρα  και  όλα  προϊόν
πρωτογενούς  ελέγχου  μέσα  από  τη  συμμετοχή,  τίποτε  δεν  έχει  να  φοβηθεί  ο
δήμαρχος  ο  οποίος  θα  έχει  την  πλειοψηφία  μέσα  από  μία  διαδικασία  όπως  την
περιέγραψα. Υπάρχει αυτοδιοικητικό κίνημα 4 δεκαετίες τώρα όπου έχουμε χτίσει
ένα  συγκεκριμένο  οικοδόμημα  το  οποίο  έχει  εν  αρχή  την  ικανοποίηση  και  την
επίλυση  των  αιτημάτων  με  το  στοιχείο  της  εγγύτητας  με  την  προσπάθεια
ενεργοποίησης  και  συμμετοχής  των  πολιτών  και  την  ανάγκη  σύνθεσης  και
εγκατάλειψης αυτάρεσκων και  εγωιστικών λογικών  και τη σταδιακή υπέρβαση της
εντοπιότητας και του τοπικισμού.
• Από τον συνδυασμό του κυρίου Φωτιάδη διαφοροποιήθηκε εν μέρει ο δημοτικός
σύμβουλος κ. Γάτσιος Αθανάσιος ο οποίος τοποθετούμενος  τόνισε ότι εξαρχής και
κατά  τα  προηγούμενα  έτη  ήταν  αντίθετος  με  την  ψήφιση  του  νόμου  της  απλής
αναλογικής. Από τη στιγμή όμως που ψηφίστηκε έπρεπε να επιτραπεί να εξελιχθεί σε
αυτή  τη  θητεία  με  αυτό  τον  τρόπο  ούτως  ώστε  να  πειθόταν  και  αυτοί  που  δεν
πίστευαν στην  απλή  αναλογική  και  ότι  το  σύστημα μπορεί  να λειτουργήσει  έτσι.
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Έγινε τώρα αυτή η τροποποίηση και αλλοίωσε  κατά μεγάλο ποσοστό το κύρος των
δημοτικών συμβούλων και του δημοτικού συμβουλίου.
Συγκεκριμένα είπε: 
-  “  καλή  απλή  αναλογική  θα  ήταν  να  υπήρχαν  ξεχωριστά  ψηφοδέλτια  για  τους
δημάρχους και ξεχωριστά ψηφοδέλτια για τους δημοτικούς συμβούλους.
-  “Συμφωνώ με  το  43%  για  την  εκλογή  του  δημάρχου  με  προϋποθέσεις.  Αν  η
διαφορά  με  το  δεύτερο  συνδυασμό  κυμαίνεται  σε  ποσοστό  μικρότερο  από  7
ποσοστιαίες μονάδες τότε να ισχύει το 50% + 1. Αν η διαφορά είναι επτά ποσοστιαίες
μονάδες τότε να είναι η εκλογή του δημάρχου με το 43%.
-  Ναι  στη  μείωση  των  δημοτικών  συμβούλων  για  να  υπάρχει  έλεγχος  καθώς  να
υπάρχει και οικονομική ανταπόδοση για να καλύπτονται τα στοιχειώδη έξοδα.
- Πρότεινε την κατάργηση των δημοτικών ενοτήτων διότι επιτέλεσαν το ρόλο τους
κατά την εφαρμογή του Καλλικράτη.
- Πρότεινε εντελώς την κατάργηση της ποσόστωσης του φύλου των γυναικών. 
- Ναι στο όριο εισόδου στο 3% σε κάθε Δήμο για την είσοδο των μικρών παρατάξεων
στο Δημοτικό Συμβούλιο.
Εν κατακλείδι πρότεινε οι αυτοδιοικητικές αρχές να αλλάζουν την επόμενη μέρα της
εκλογής  όπως  γίνεται  με  τις  κυβερνήσεις  και  να  ληφθεί  μέριμνα  ώστε  να
μεταφερθούν οι αρμοδιότητες από τον Δήμαρχο πού είναι μονοπρόσωπο όργανο και
από την οικονομική επιτροπή, προς το Δημοτικό Συμβούλιο. 

ε) Την  τοποθέτηση  -  θέσεις  του  επικεφαλής  της  παράταξης  ΔΗΜΟΤΙΚΗ
ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ ΣΕΡΡΑΙΩΝ κ. Θεόδωρου Αραμπατζή, που έχουν ως εξής:
Ως παράταξη είμαστε σύμφωνοι ότι είναι αναγκαία η τροποποίηση του εκλογικού
νόμου.
 Η θέση μας είναι ξεκάθαρη.
- Συμφωνούμε στην κοινή διακήρυξη των προέδρων των τοπικών κοινοτήτων του
Δήμου μας. 
- Όχι στη μείωση των Δημοτικών Συμβούλων.
-  Όχι  στο ενιαίο ψηφοδέλτιο.  Ο πρόεδρος  των τοπικών κοινοτήτων θα πρέπει  να
προέρχεται από την πλειοψηφία της εκλογικής διαδικασίας και όχι να ακολουθεί τη
δημοτική αρχή.
- Όχι στο 43%, συμφωνούμε στο 50% + 1.
- Όχι στην αύξηση των παραβόλων υποψηφιότητας. 
- Όχι στην μείωση της ποσόστωσης των γυναικών.
 Κατά τα άλλα συμφωνούμε με τις αποφάσεις - απόψεις που λήφθηκαν στην Κ.Ε.Δ.Ε.

στ) Την  τοποθέτηση  της  επικεφαλής  της  παράταξης  ¨ΔΥΝΑΜΗ  ΣΕΡΡΑΙΩΝ¨,  κ.
Αριάδνης Παπαφωτίου, η οποία τόνισε ότι ο νέος Νόμος θα καταργήσει κάθε ελπίδα
συνεργασίας και αντιπροσώπευσης μεταφέροντας τον διπολισμό και τον διχασμό της
κεντρικής, και στην τοπική πολιτική  δλδ την Αυτοδιοίκηση και κατέθεσε τις θέσεις
της παράταξης που έχουν ως εξής: 
1) Διατήρηση της απλής αναλογικής.
2) ΟΧΙ στην  εκλογή Δημάρχου με 43%, ΟΧΙ και στο μπόνους των εδρών που του
χαρίζονται (δλδ τα 3/5 του ΔΣ).  Επαναφορά του 50%+1 για την εκλογή Δημάρχου
και αναλογικά οι έδρες του κάθε συνδυασμού στο Δ.Σ. 
3) ΟΧΙ στην μείωση των μελών του ΔΣ (για τον δικό μας Δήμο οι Σύμβουλοι θα
μειωθούν  από  40  στους  33).  Οι  Δημοτικοί  Σύμβουλοι  δεν  αμείβονται  και  δεν
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επιφέρουν δημοσιονομική επιβάρυνση. Προτείνουμε αύξησή τους κατά 10%, για να
διευρυνθεί η κοινωνική εκπροσώπηση. 
4)Σχετικά  με  την  εκλογή  Κοινοταρχών  Πιστεύουμε  στην  Ενδοδημοτική
αποκέντρωση. Συμφωνούμε και στηρίζουμε τις θέσεις των 23 Προέδρων του Δήμου
Σερρών στο κοινό τους κείμενο ως «Δίκτυο Κοινοτήτων Δ. Σερρών». 
5) ΝΑΙ στην κατάθεση των συνδυασμών ως τις 31 Αυγούστου με ανοιχτή όμως την
λίστα για συμπλήρωση, έως τις 15 Σεπτεμβρίου. 
6) ΟΧΙ στην αύξηση των παραβόλων υποψηφιότητας.
7) ΟΧΙ  στην μείωση ποσόστωσης των φύλων στο 33%. Να παραμείνει στο 40%.
8) ΟΧΙ στο 3% για την εκλογή των Συνδυασμών στο ΔΣ – ΝΑ ΙΣΧΥΣΕΙ ΤΟ ΕΚΛ.
ΜΕΤΡΟ σε κάθε Δήμο.

ζ) Την τοποθέτηση – θέσεις του επικεφαλής της παράταξης ¨ΔΙΑΒΑΣΗ ΠΕΖΩΝ¨, κ.
Αντωνίου Γεωργούλα, που έχουν ως εξής:
1) Υπέρ της απλής αναλογικής.
2) Όχι στην μείωση του αριθμού των Δημοτικών Συμβούλων.
3) Όχι στην κατάργηση των κοινοτήτων με πληθυσμό μέχρι 300 κατοίκους.
4) Δεν διαφωνούμε με την καθιέρωση θητείας 5 ετών.
5) Όχι στην αύξηση των παράβολων για τους υποψήφιους δημοτικούς συμβούλους
και τον υποψήφιο δήμαρχο. Θεωρούμε ότι τα ήδη υπάρχοντα πρέπει να μειωθούν.
6) Όχι στην αύξηση του αριθμού των υποψηφίων κοινοτικών συμβούλων στο 150%. 
7) Όχι στην μείωση του ποσοστού 40% για κάθε φύλλο.
8) Όχι στην αύξηση του χρόνου  κατάθεσης των συνδυασμών πέραν των 2 ημερών
που ισχύει σήμερα.
9)  Όχι  στην  κατάργηση  του  συστήματος  της  απλής  αναλογικής  και  την  εκλογή
Δημάρχου που δεν θα έχει συγκεντρώσει ποσοστό 50% συν 1 ψήφο.
10) Όχι στην θέσπιση οποιουδήποτε ελάχιστου ποσοστού (3%) για την  απόκτηση
δικαιώματος εκλογής δημοτικού συμβούλου. 

η) Την τοποθέτηση – θέσεις του επικεφαλής της παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ¨
κ. Παύλου Φαρμάκη, που έχουν ως εξής:
1) Ναι υπέρ της απλής αναλογικής.
2)  Να  καταργηθεί  το  αντιλαϊκό  θεσμικό  πλαίσιο  που  διέπει  τη  λειτουργία  της
Περιφερειακής και Τοπικής Διοίκησης (Καλλικράτης, Κλεισθένης, ν. 4623/19 για τη
λεγόμενη κυβερνησιμότητα Περιφερειών και δήμων).
3) Να μη μεταφέρονται αρμοδιότητες στις Περιφέρειες και στους δήμους, που πρέπει
να ανήκουν στο κεντρικό κράτος, όπως της Υγείας - Πρόνοιας, Παιδείας, που πρέπει
να είναι ενιαίες, αποκλειστικά δημόσιες και δωρεάν για όλους.
4) Να μην αφυδατώνονται τα εκλεγμένα συμβούλια από τις αρμοδιότητές τους που
μεταφέρονται  στην  ΟΕ  και  στις  άλλες  επιτροπές.  Να  ισχύουν  όλες  οι  ψήφοι
(ΛΕΥΚΟ,  ΚΑΤΑ)  για  τη  λήψη  αποφάσεων.  Να  έχουν  οι  παρατάξεις  της
αντιπολίτευσης τη δυνατότητα να φέρνουν θέματα για  συζήτηση και  ψήφιση στα
συμβούλια, να έχουν περισσότερο χρόνο ομιλίας, όπως και οι εκπρόσωποι μαζικών
φορέων.
5) Να καταργηθούν οι ποσοστώσεις στα ψηφοδέλτια, τα χρηματικά παράβολα για να
είναι κάποιος υποψήφιος, οι τραπεζικοί λογαριασμοί και ΑΦΜ των συνδυασμών.
6)  Να  υπάρξει  νομοθετική  ρύθμιση  για  την  αποπομπή  από  τα  Περιφερειακά  και
Δημοτικά Συμβούλια όλων των εκπροσώπων της εγκληματικής ναζιστικής Χρυσής
Αυγής,  που  συμμετείχαν  στα  ψηφοδέλτιά  της,  σε  Περιφέρειες  και  δήμους,
ανεξάρτητα αν έχουν μεταπηδήσει σε άλλους φασιστικούς σχηματισμούς.
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θ) Την  τοποθέτηση  –  θέσεις  της  ανεξάρτητης  Δημ.  Συμβούλου,  κ.  Παρθένας
Χαραλαμπίδου,  η  οποία  συμφώνησε  με  το  κοινό  ψήφισμα  των  προέδρων  των
τοπικών κοινοτήτων του Δήμου Σερρών και κατέθεσε τις παρακάτω θέσεις:
« 1) Ναι υπέρ της απλής αναλογικής.
2) Όχι στην επιλογή του 43%.
3) Όχι στην μείωση των εδρών του δημοτικού συμβουλίου κατά 20%.
     Καμία μείωση του αριθμού των μελών των δημοτικών συμβουλίων.
4)  Οι  τοπικές  κοινωνίες  θα  πρέπει  να  έχουν  τη  δυνατότητα  να  εκφραστούν.  Η
ακύρωση της δυνατότητας ξεχωριστών τοπικών ψηφοδελτίων στις κοινότητες και τα
διαμερίσματα των αστικών πόλεων κι η σύνδεσή τους με το κεντρικό ψηφοδέλτιο,
θέτει εμπόδιο σε όλες τις δημοτικές παρατάξεις να συγκροτήσουν ψηφοδέλτια. 
5) Όχι στη μείωση της ποσόστωσης φύλου στα ψηφοδέλτια στο 33%, από 40% που
είναι σήμερα, η οποία αποτελεί οπισθοδρόμηση και σοβαρή θεσμική υποχώρηση. 
6)  Όχι  στο  πλαφόν  του  3%,  που  οδηγεί  στη  μείωση  και  εξαφάνιση  των  μικρών
σχημάτων. 
7) Όχι στην κατάρτιση των συνδυασμών και την κατάθεση των ψηφοδελτίων μέχρι
τις 30 Ιουνίου, τρεις μήνες πριν την ημερομηνία διεξαγωγής των εκλογών, από είκοσι
μέρες που ισχύει σήμερα. 
Να μην κατατεθεί το σχέδιο νόμου προς ψήφιση στην βουλή τώρα».

και σχετική συζήτηση, 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ

  Θεωρεί ότι καλώς έγινε η συζήτηση, ενημερώθηκε το Σώμα και διατυπώθηκαν οι
συγκεκριμένες απόψεις και παρατηρήσεις επί του θέματος από τους αρχηγούς των
παρατάξεων  και  από  τους  Δημ.  Συμβούλους  κ.κ.  Γάτσιο  Αθανάσιο,  Μητλιάγκα
Βαρβάρα,  Τερζή  Βασίλειο  και  από  τους  κ.κ.  Βαφειάδη  Μιχαήλ  Πρόεδρο  της
κοινότητας  Σκουτάρεως  και  Παπανδρέου  Αθανάσιο  Πρόεδρο  της  κοινότητας
Οινούσας.  

Υποβάλλει τις παραπάνω προτάσεις – απόψεις, στο Υπουργείο Εσωτερικών και στην
Κ.Ε.Δ.Ε., όσον αφορά την επικείμενη κατάθεση της τροπολογίας του Νομοσχεδίου
που αφορά την Τοπική Αυτοδιοίκηση, προκειμένου αυτές να ληφθούν υπόψιν. 

Αναθέτει στον κ. Δήμαρχο τις παραπέρα ενέργειες.

            Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

      ΚΑΤΙΡΤΖΟΓΛΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                  ΜΕΡΕΤΟΥΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

                      

                                                                                                          ΤΑ ΜΕΛΗ

                                                                                Όπως υπογράφουν στο πρακτικό

ΑΔΑ: Ψ3Τ2Ω10-ΩΥΦ



         Σέρρες 21-04-2021

          Πιστό Αντίγραφο

   Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΧΡΥΣΑΦΗΣ  

     Μ. Ε. Δ.

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ. Σ.           
                

  ΑΛΕΞΑΝΔΡΑ ΤΣΟΛΑΚΗ
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